
   

 

Ad oppnevning og sammensetning av stipendkomiteer 

Det fremkommer i stortingsmeldingen for visuell kunst fremlagt i mai 2012 at Kulturdepartementet vurderer 
endringer i sammensetning og oppnevning av stipendkomiteer, og at KUD ønsker dialog med kunstner-
organisasjonene i saken. 

Denne saken ble tatt opp til diskusjon i et fellesmøte i Kunstnernettverket 28. august 2012. Nettverket samlet 
seg om et forsvar for fagfellevurdering som et viktig prinsipp, og at man ønsket å oppfordre departementet til 
en prosess som baseres på fakta, ikke myter, om hvordan stipendbehandlingen foregår. 

Kunstnernettverket har merket seg at det i nevnte stortingsmelding settes opp et motsetningsforhold mellom 
demokratiske og kvalitative prinsipper. Vi mener at dette tilkjennegir en uklar tenkning. 
Innstillingskomiteenes medlemmer velges etter demokratiske prinsipper, og arbeider etter kvalitative 
prinsipper, og dette utgjør på ingen måte noe motsetningsforhold, slik det heller ikke gjør på andre 
samfunnsfelt.  

Kunstnergruppene i nettverket har ulike behov og holdninger til eventuelle endringer i strukturene for 
oppnevning og sammensetning av stipendkomiteene. Saken er av stor viktighet for alle kunstnergruppene. Vi 
ønsker derfor i denne saken at samtlige involverte organisasjoner inviteres til eventuelle dialogmøter o.l., slik 
at alle kunstnergruppene har anledning til å bli hørt direkte i saken. 

 

På vegne av Kunstnernettverket, 
med vennlig hilsen arbeidsutvalget 
 
Lise Stang Lund – styreleder Norske Kunsthåndverkere 
Sverre Pedersen – forbundsleder Norsk filmforbund 
Hauk Heyerdahl – forbundsleder i Norsk Skuespillerforbund 
Anders Hovind – nestleder Musikernes fellesorganisasjon 
Monica Boracco – forbundsleder Norske Dramatikeres Forbund  
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